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Do ZDM  

 

W dniu 05.11.2024 r. odbyło się spotkanie przedstawicieli PWIK, ZDM, 

Przedstawiciela firmy Eurotech i mnie w sprawie chodnika ul. Królewskiej 

Tamy. 

Wstępnie doszliśmy do wniosku, aby wybudować „ciąg pieszo-rowerowy”. 

Wskazaliśmy użycie nawierzchni asfaltowej. 

Nasza wspólna propozycja jest jak najbardziej słuszna. 

Ocalimy rosnące wzdłuż drogi drzewa, które miały być wycięte. 

A wybudowany ciąg pieszo - rowerowy zaspokoi potrzeby zarówno pieszych 

jak i rowerzystów. 

W ciągu naszego ponad godzinnego pobytu i piesi kilka osób i rowerzyści 

kilkanaście osób bez przeszkód korzystali z chodnika w obecnej formie. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy nasze propozycje zostały zaakceptowane przez Państwo? 
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